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Protokół  Nr  XXXV/2021 

z  sesji  Rady  Miasta i Gminy Prochowice 

odbytej  w  dniu  24  marca   2021 r. 

 

Ad 1) Otwarcie  sesji   i stwierdzenie  prawomocności  obrad  sesji. 

Sesję  otworzyła   Przewodnicząca Rady  Miasta  i Gminy Prochowice  Maria  Maćkowiak . 

Poinformowała, że ze względów ograniczeń wprowadzonych  na terytorium Polski  oraz 

pogarszającej się sytuacji epidemiologicznej obrady  sesji  przeprowadzone zostaną   zdalnie i  

będą  nagrywane  oraz  transmitowane. 

Na stan 15 radnych , w sesji   uczestniczyło  15 radnych .  Kworum zostało osiągnięte . 

Przewodnicząca  Rady MiG Prochowice  Maria  Maćkowiak  stwierdziła  kworum  i  Rada może 

podejmować prawomocne decyzje . Lista  obecności  stanowi  załącznik  nr 1 do protokołu.  

 

Przewodnicząca  Rady   powitała : 

 
Panią  Alicję  Sielicką  -  Burmistrza  Miasta  i Gminy Prochowice, 

Panią  Dorotę  Szafran Skarbnika MiG, 

Panią Dorotę  Kiełb Sekretarza MiG, 

Radnych Rady MIG Prochowice  oraz  mieszkańców Miasta i Gminy Prochowice . 

Ad 2) Zatwierdzenie  porządku  obrad . 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad  został upubliczniony,  jak również  

wszyscy  radni  otrzymali     porządek   obrad  na skrzynki emailowe. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

1.Otwarcie  sesji   i stwierdzenie  prawomocności  obrad  sesji. 

2.Zatwierdzenie  porządku  obrad . 

3.Przyjęcie  protokołu  z  obrad  poprzedniej   sesji. 
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4. Informacja Przewodniczącej  Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6.Sprawozdanie  z  działalności  p. Burmistrz  w okresie  międzysesyjnym. 

7.Ocena realizacji  funduszu sołeckiego za rok 2020 .                                                                 

8.Sprawozdnaie z realizacji  programu współpracy z organizacjami pozarządowymi działającymi na 

rzecz Miasta i Gminy oraz lokalnego środowiska. Informacja o kosztach   i realizacji zadań za rok 2020.                                                                                                                                                                                    

9.Usuwanie eternitu z terenu MiG – rozmiar zjawiska , koszt likwidacji , założenia na rok 2021.  

10. Stan dróg i planowane remonty w roku 2021 . 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej . 

12.   Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2020.                                  

13.Podjęcie   uchwał  w sprawach : 

- zmian w budżecie Miasta i  Gminy Prochowice na 2021 r. 
-  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta i gminy Prochowice”, 

- wyrażenia zgody na podpisanie porozumienia dotyczącego partycypacji  Gminy Prochowice w 

realizacji zadania inwestycyjnego „Budowy siedziby Posterunku Policji w Prochowicach „. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15.Zakończenie   obrad   sesji  Rady Miasta i Gminy Prochowice .     

                                                         

Pkt  1 i 2   zrealizowano  jak  wyżej . 

Pkt 3) Przyjęcie protokołów  Nr XXXIII i XXXIV    z sesji Rady Miasta i Gminy Prochowice.   

Przewodnicząca Rady Maria Maćkowiak  poinformowała, że zgodnie ze Statutem Miasta i Gminy  

Prochowice  Protokoły  Nr  XXXIII i XXXIV   z  sesji Rady Miasta i Gminy  Prochowice  zostały  wyłożone  

na 7 dni  przed sesją w biurze Rady i każdy z  radnych mógł się  zapoznać z  jego treścią i  wnieść  

swoje uwagi. 

Następnie zapytała   o ewentualne  uwagi  do treści  protokołów .Uwag  nie wniesiono. 

W związku z powyższym Przewodnicząca  stwierdziła, że  protokoły  zostały   przyjęte.   

 

Pkt 4) Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. I tak : 

1. Przygotowanie i podpisanie uchwał z poprzedniej sesji do publikacji 

2. Zapoznanie się i podpisanie protokołów z poprzedniej sesji 
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3. Udział w 2 posiedzeniach  Komisji Konkursowej do przeprowadzenia postępowania 

konkursowego na stanowisko kierownika Przychodni Rejonowej  w Prochowicach. 

4. Uczestnictwo w posiedzeniu Rady Społecznej Przychodni Rejonowej w Prochowicach 

5. Udział w posiedzeniu komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego ,Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

6. Udział w posiedzeniu komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu.  

7. Przygotowanie informacji z pracy Rady do „Wieści” 

8. Przygotowanie i zwołanie sesji 15.03.2021r. i w dniu dzisiejszym  

  

W związku z postępującym zagrożeniem epidemiologicznym koronawirusem w dalszym ciągu , 

zawieszone są dyżury radnych w Urzędzie Miasta i Gminy. Pozostaję w stałym kontakcie 

telefonicznym z Radnymi Panią Burmistrz i pracownikami Urzędu. 

Prowadząca  dla  formalności zapytała   o ewentualne  uwagi , zapytania  do informacji .Uwag, 

zapytań brak .     Radni  przyjęli  informację  do wiadomości . 

 

Pkt 5) Wnioski  i  interpelacje radnych . 

Przewodnicząca  Rady  poinformowała, że zgodnie ze znowelizowaną  ustawą o samorządzie 

gminnym  interpelacje i zapytania  składane są  na piśmie do przewodniczącego rady, który 

niezwłocznie przekazuje je  Burmistrzowi , który nie później niż  w terminie 14 dni od dnia otrzymania   

udziela  odpowiedzi. Treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana  jest do 

publicznej wiadomości poprzez publikacje w Biuletynie  informacji publicznej i na stronie 

internetowej gminy . Radni nie zgłosili  interpelacji, wniosków.  

 
Pkt  6)  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrz  w okresie  międzysesyjnym 

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  , że Pani Burmistrz MIG Alicja Sielicka przedstawiła 

informację  o pracy w okresie międzysesyjnym w wersji pisemnej. Wszyscy radni otrzymali ja z 

apośre3dnciwtem poczty elektronicznej. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodnicząca  Rady w imieniu Radnych złożyła następujące  zapytania  dot. sprawozdania 
Burmistrza między sesjami  prosząc o udzielenie pisemnych odpowiedzi : 

1. Przebudowa Stadionu Sportowego w Prochowicach(trwa postępowanie przetargowe w trybie 

zapytania o cenę na wybór projektanta zadania. Czy wiadomy już jest czasokres realizacji 

zadania? 

2. Kiedy następny nabór wniosków na wymianę źródeł ogrzewania ? 
 

Innych uwag, zapytań do informacji nie zgłoszono .     Radni  przyjęli   sprawozdanie  Burmistrza  MIG   

Prochowice do wiadomości  do protokołu. 
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Pkt 7) Ocena realizacji funduszu sołeckiego za rok 2020 . 
 

Przewodnicząca  Rady Maria  Maćkowiak poinformowała ,że  informacja  została obszernie 

omówiona na posiedzeniu komisji w dniu 10 marca 2021 r. Środki   funduszu sołeckiego są 

wydatkowane  rzetelnie , celowo  zgodnie z   wolą  mieszkańców gminy Prochowice . Cieszy fakt, ze  

roku na rok wzrasta  udział wydatków majątkowych w ogólnej kwocie funduszu. W roku ubiegłym  

udział ten wyniósł  prawie 50%.  Radni pozytywnie ocenili wykorzystanie funduszu za rok ubiegły. 

Prowadząca  dla  formalności zapytała   o ewentualne  uwagi , zapytania do informacji . Uwag , 

zapytań  nie wniesiono.     

Radni przyjęli  informację bez uwag do protokołu. 

PKT 8) Sprawozdanie z realizacji  programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

działającymi na rzecz Miasta i Gminy oraz lokalnego środowiska. Informacja o kosztach   i realizacji 

zadań za rok 2020.   

Zgodnie z zapisami art. 5 a ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie  Burmistrz MIG  Prochowice przedkłada  Radzie  sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku 

publicznego za rok 2020 .Radni otrzymali   informacje w wersji pisemnej na skrzynki emailowe oraz 

zostało omówione na Komisji w dniu 17 marca br. Podsumowując :  współpraca z organizacjami 

pozarządowymi  w roku  ubiegłym tak jak i każdego poprzedniego roku przebiegała wg uchwalonego 

programu, gdzie głównymi  obszarami prac org. pozarządowych były zadania publiczne w sferze  

kultury fizycznej i  sportu, wypoczynku i krajoznawstwa, edukacji  i  wychowania, działalności na 

dzieci, młodzieży , osób potrzebujących i niepełnosprawnych. Szczegółowe informacje z działalności 

w/w organizacji  pozarządowych są do wglądu w biurze Rady.                                                                                                                                                                                  

Dla formalności  prowadząca zapytała o  ewentualne uwagi  lub zapytania do złożonych sprawozdań . 

Wobec ich  braku  sprawozdanie przyjęto do aprobującej wiadomości do protokołu.  

Pkt  9 ) Usuwanie eternitu z terenu MiG – rozmiar zjawiska , koszt likwidacji , założenia na rok 2021  

 Przewodnicząca  Rady poinformowała , że wszyscy radni  otrzymali pisemną informację, która 

została omówiona   na posiedzeniu  komisji w dniu 10 marca br.  

Informacyjnie p. przewodnicząca  podała , że na terenie Miasta i Gminy największe ilości wyrobów z 

azbestu znajduje się jeszcze w sołectwie Lisowice i w Prochowicach. 

 

Dla  formalności  prowadząca  zapytała  o ewentualne   uwagi  lub  zapytania  do sprawozdania  . 
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Wobec ich braku , zaproponowała   przyjęcie  informacji  do aprobującej wiadomości do protokołu . 

Co przyjęto  z  aprobatą. 

Pkt 10) Stan dróg i planowane remonty w roku 2021 . 

Przewodnicząca Rady  Maria  Maćkowiak poinformowała, że wszyscy radni  otrzymali pisemną 

informację, która została również omówiona  na posiedzeniu   Komisji   w dniu 17 marca 2021 r.  

Następnie przedstawiła   zarządców dróg przebiegających przez teren Miasta i Gminy Prochowice. I 

tak : 

-Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad we Wrocławiu, 

- Rejon Dróg w Legnicy, 

- Rejon Dróg w Wołowie, 

- Dolnośląska Służba Dróg i Kolei we Wrocławiu, 

- Starostwo powiatowe, 

- Urząd Miasta i Gminy Prochowice. 

Przekazując  ww informację mam na celu  poinformowanie , że  za stan nawierzchni dróg na terenie 

naszej gminy odpowiadają  zarządcy . Wszelkie uwagi dotyczące stanu technicznego nawierzchni dróg 

są kierowane do administratorów. Dlatego też czasokres   naprawy   dróg    jest  dość  długi , wymaga 

czasu.  

Dla  formalności  prowadząca  zapytała  o ewentualne   uwagi  lub  zapytania  do informacji  . 

Wobec ich braku , zaproponowała jej   przyjęcie do aprobującej wiadomości do protokołu . 

Rada   Miasta  i  Gminy  Prochowice przyjęła informacje o stanie   dróg i planowanych  remontach  w 

roku 2021 do wiadomości do protokołu . 

 

Pkt 11) Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej. 

Przewodnicząca Rady  Maria  Maćkowiak poinformowała, że wszyscy radni  otrzymali pisemne  

sprawozdanie , które zostało również omówione  na posiedzeniu   Komisji   w dniu 17 marca 2021 r.  

Jest to obszerny materiał do wglądu w Biurze Rady. 

Dla  formalności  prowadząca  zapytała  o ewentualne   uwagi  lub  zapytania  do informacji  . 
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Wobec ich braku , zaproponowała jej   przyjęcie do aprobującej wiadomości do protokołu . 

Co przyjęto  z  aprobatą. 

Pkt 12) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2020.   

 

Przewodnicząca Rady  Maria  Maćkowiak poinformowała, że wszyscy radni  otrzymali pisemne  

sprawozdanie , które zostało również omówione  na posiedzeniu   Komisji   w dniu 17 marca 2021 r.  

Informacja przedkładana co roku Radzie zawiera wysokość środków oraz kierunki ich  wykorzystania 

w tym przypadku  za rok miniony.   

 Dla  formalności  prowadząca  zapytała  o ewentualne   uwagi  lub  zapytania  do sprawozdania  . 

Wobec ich braku , zaproponowała jego   przyjęcie do aprobującej wiadomości do protokołu . 

Co przyjęto  z  aprobatą. 

                           

PKt 13 )  Radni przystąpili do podjęcia  uchwał  

Pkt  13.1.  Projekt  uchwały  w sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta i Gminy Prochowice  na  2021  
 

Przewodnicząca  Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej.  Zapytała czy od ostatniej wersji projektu uchwały prezentowane na komisji   
wprowadzono dodatkowe zmiany. 
 
Odpowiedzi udzieliła P. Skarbnik Dorota Szafran informując, że w projekcie uchwały wprowadzona 
została jedna zmiana o które  informowała radnych na posiedzeniu komisji.  
 
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku postawiła projekt uchwały pod głosowanie . 

 Wyniki głosowania 

 

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice   stosunkiem 
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głosów    15 za, 0 wstrzymujących , 0 przeciwnych  podjęła uchwałę Nr XXXV/ 178 / 2021 w sprawie 

zmian w budżecie miasta i gminy Prochowice na  2021 r. która stanowi załącznik do protokołu wraz 

z  imiennym wykazem głosowania. 

 

Pkt  11.2)  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu   opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Prochowice  , 

Przewodnicząca   Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej.   
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku postawiła projekt uchwały pod głosowanie . 

 Wyniki głosowania 

 

status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego  jednogłośnie Rada Miasta i Gminy 

Prochowice podjęła  uchwałę nr XXXV/ 179 / 2021  w sprawie przyjęcia programu   opieki nad 

zwierzętami  bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 

Prochowice  ,  która stanowi załącznik do protokołu wraz z imiennym wykazem głosowania. 

 

Pkt  13.3)  Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na podpisanie  porozumienia dotyczącego 

partycypacji Gminy Prochowice w realizacji zadania inwestycyjnego „Budowy siedziby Posterunku 

Policji w Prochowicach ‘ 

Przewodnicząca   Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej.   

Zapytała czy znamy już źródło zdobycia 500 tys.zł na dofinansowanie budowy posterunku w 
Prochowicach? 
 
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku postawiła projekt uchwały pod głosowanie . 

 Wyniki głosowania 
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status ilość procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego  jednogłośnie Rada Miasta i Gminy 

Prochowice podjęła  uchwałę nr XXXV/ 180 / 2021  w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie 

porozumienia dotyczącego partycypacji Gminy Prochowice w realizacji zadania inwestycyjnego 

„Budowy siedziby Posterunku Policji w Prochowicach „,  która stanowi załącznik do protokołu wraz 

z imiennym wykazem głosowania. 

 

Pkt  14)  W wolnych wnioskach  i  zapytaniach głos zabrali: 

Pani Alicja Sielicka Burmistrz MIG Prochowice, która z ogromną radością poinformowała o  

podpisaniu  listu intencyjnego   z Komendantem  Wojewódzkiej Policji we Wrocławiu   w sprawie 

wspólnej realizacji  i dążeniu do jak najszybszej budowy Komisariatu Policji w Prochowicach .  Prace 

związane z przygotowaniem inwestycji   przebiegają  bardzo dynamicznie .  Mamy nadzieję , że obiekt 

powstanie jeszcze  w tym roku. Co wpłynie na poprawę  bezpieczeństwa naszych mieszkańców.  

Żyjemy w bardzo trudnych okresie  z uwagi na  zagrożenie epidemiologiczne ,  jest to czas 

przedświąteczny  i  świąteczny dlatego też  Pani  Burmistrz złożyła  Radnym , Kierownikom jednostek 

samorządowych , pracownikom Urzędu  oraz mieszkańcom miasta i gminy  najserdeczniejsze życzenia 

świąteczne.  

Przewodnicząca Rady Maria Maćkowiak , która w związku  ze zbliżającymi się świętami 

Wielkanocnymi w  imieniu Rady Miasta i Gminy Prochowice  życzyła wszystkim zdrowych, pogodnych 

Świąt ,obfitości na stole, smacznego jaka, mokrego dyngusa oraz wiosennego nastroju w rodzinnym 

gronie. 

Pkt  13)  Zakończenie    sesji  . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  sesji   Przewodnicząca  Rady  podziękowała   wszystkim 

za aktywne  uczestnictwo  zamykam obrady sesji .  

Na  tym protokół  zakończono. 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczyła : 

Jolanta  Szpularz                                                                              Maria Maćkowiak   
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